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Dagsorden 
 Bestyrelsesmøde 31-10-2022 
Mødetidspunkt 17-19 

Mødested Børnehuset Toreby 

Forplejning  Børnehuset Toreby 

 

Udsendt til Fremmødt Afbud Mødeleder Referent  

Institutionsleder: Nanna Kronholm Gjessø  x  x  

Formand: Sandra Herlev Sogaard x    

Næstformand: Chris Andersen x    

Bestyrelsesmedlem: Louise Schnohr x    

Bestyrelsesmedlem: Camilla Gårdred-Pedersen x    

Bestyrelsesmedlem: Julie Nielsen x    

Suppleant: Charlotte Holm-væver x    

Suppleant: Signe Larsen x    

Medarbejderrepræsentant: Tine Nakskov x   x 

Suppleant for medarbejderne: Joan Christensen     

 

Referat Drøftelse/ beslutninger 
1. godkendelse af sidste mødereferat  Referat er godkendt.  

2. orientering fra ledelsen  De er i gang med glashuset. Håndværkerne 
forventer at være færdige inden for 14 dage. Vi 
satser på at kunne holde varmen til vinter, og ikke 
smelter til sommer.  
 
Vi er ved at færdige med at skrive vores egen sang, 
så vores sangbog kan blive færdig.  
Vi er på 3. År af sangglad. Vi har fået ny 
sangkonsulent – Lonnie.  
 
Vi har fået Annelise i køkkenet (husassistent), som 
er senior-jobber.  
 
Der er kommet billeder af personalet og vikarer, så 
nu kan man se hvem de voksne i børnehuset er. 
Der mangler lige lidt oplysninger/opslag om de nye 
voksne (Salome, Sofie og Jeanette, Annelise).  



Referat Drøftelse/ beslutninger 
 
Vi arbejder med at implementere positionering i 
hverdagen.  
 
Vi har holdt “bag for en sag”. Det gik super fint, og 
børnene var så stolte over deres kager.  
 
9. december fra kl. 13 holder vi forældrekaffe, hvor 
man kan komme og få en kop kaffe og en småkage, 
og snakke med de voksne.  
 
I foråret kommer vi til at holde en fest for 
skolebørnene, når de stopper. Samt forældrekaffe 
den sidste hverdag skolebørnene er her, inden de 
starter i skole.  
 
Vi holder fast i at holde bedsteforældre-dag i 
foråret, med “plant-en-blomst”.  
 
Skolebørnene kommer ud og besøger de andre 
institutioner, og får også besøg her. Derudover 
besøger de også Sundskolen 2 gange.  
 
Vi har holdt oprydning af 2 omgange, og der er 
blevet fyldt 2 containere.  
 
Nanna starter på diplomuddannelse til januar.  
 

3. orientering fra formanden Sandra havde et spørgsmål til vuggestuens folder 
ang. Søvn.  

4. orientering fra stuerne Tine fortalte kort om, hvad der bliver arbejdet med 
på stuerne lige pt.  
 
Fælles for stuerne i hele huset er, at der bliver 
arbejdet meget med positionering og 
implementering af dette i hverdagen. Det kører 
ikke 100% endnu, men det giver en ro på stuen, 
når de voksne har faste opgaver.  
 
Vuggestuen (bamserne) får mange nye børn, og de 
yder omsorg, arbejder med tilknytning, tryghed og 
nærvær. 
Vuggestuen har lavet en velkomstfolder – der 
kommer også fra børnehaven snart.  
 
Både Alferne og Troldene opbygger læringsmiljøer, 
har fået dukse, holder fast samling hver dag kl.9 (så 



Referat Drøftelse/ beslutninger 
vidt det er muligt). Så børnene må meget gerne 
være afleveret inden kl.9.  
 
Det fungerer rigtig godt med maden på bordene til 
frokost. Børnene er blevet rigtig gode til at hjælpes 
ad, sende tingene videre, smøre selv, selv øse op 
mm.  
 
Tanja studerende stopper d.30/11, og så starter 
der en ny studerende op (Emma) d.1/12 på 
Alferne.  

5. bestyrelsesmedlemmerne har ordet  Der bliver spurgt ind til, hvorfor det er Joan er 
blevet flyttet fra Alferne til Troldene. Nanna 
forklarer hvorfor.  
 
Det er dejligt, at børnene selv tager tøj på og øver 
sig. MEN de voksne skal være ekstra 
opmærksomme på, at jakkerne er lukket, 
overtræksbukserne er uden for støvlerne mm.  
 
En forælder har kontaktet Sandra (formand), om 
man ikke kan lave et skriv om, at der skal navn på 
sutter og bamser. Nanna laver et skriv IGEN.  
 
Der bliver snakket om at bide. Der bliver bidt 
meget i vuggestuen lige pt.  
 
En masse ros til Jannie fra vuggestuen.  
 
Ros til Jane og hendes mad.  
 
 

6. budget/økonomi  Nanna har været på kommunen til budget-
gennemgang. Det ser rigtig fint ud, så derfor har vi 
bestilt nye borde og skamler til børnehaven. 
Bordene er akustikvenlige og skamlerne er til at 
stable. Vi har også fået nogle skærme til at 
afgrænse på stuerne.  
 
Personalerne har fået jakker.  
 

7. indkommende punkter fra forældrene  
- foto 
- bemanding om morgenen 
- kalender 

Der er kommet 3 tilbud på fotografering, som er 
sendt rundt til alle. Bestyrelsen snakker om, om de 
skal skrive ud til alle forældre, om det har 
interesse, inden der bliver besluttet noget. Camilla 
har skrevet ud.  
 



Referat Drøftelse/ beslutninger 
Ang. Bemanding om morgenen, var der lidt kaos i 
afleveringssituationen kl.7.15.7.20. Men det har 
løst sig nu, da der nu møder en ekstra voksen ind 
kl.7.15.  
 
Kunne det være en idé, at ligge begivenheder 
(sommerfest, forældrekaffe mm.) ind i kalenderen 
på Aula?  
 
Kunne det være en idé, at lave et fælles 
arrangement i løbet af året, udover 
sommerfesten? Evt. En juletræsfest, eller 
græskarskæring omkring halloween.  
 
En arbejdsfredag/lørdag. 
 
Indkøb af flere fødselsdags-soldater (en til hver 
stue).  
 
Spørgsmål til Lucia.  

8. kommende bestyrelsesmøder Næste bestyrelsesmøde d.17/1-23.  

9. evt.  

 


